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Protokoll från Förvaltningsgruppen den 8 
juni 2020. 

 

Plats: Linnésalen samt via Skype, Göta Ark, plan 7 

klockan 13:15 

 

Närvarande: 

Ann-Christine Jenvén          Stadsdelsdirektör 

Lena Kullberg-Boman Förskoleavdelningen 

Odini Nzeribe                      Äldreomsorgsavdelningen 

Per Lind  HR-avdelningen 

Olle Ingemarsson                 HR-avdelningen 

Sofia Schilken                      HR-avdelningen 

Snorre Berglund                   Ekonomiavdelningen, 

Maria Klemets Hellberg      Sociala avdelningen 

Emma Liljenberg Stab och Kansli 

 

  

För arbetstagarna: 

Ulf Bjerregaard              Kommunal 

Bengt Olsson                 Kommunal                          

Kjell Skaraas                         Vision, 

Jösta Claesson                       Vision 

Rebecka Goldschimdt           Vision 

Ulf Fogelström                      SSR 

Cecilia Bross               Lärarförbundet 

Karin Wrannvik                     Ledarna  

Sanaz Kahlili                         Vårdförbundet 

                  

   

Justerats 

 

 

Ann-Christine Jenvén                 

Stadsdelsdirektör 

  

 

 

Vision            SSR            
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Kommunal                                  Lärarförbundet 

 

 

 

      

Ledarna                                      Vårdförbundet 

 

 

 

 

 
1. Föregående protokoll. 

Justeras. 

 
2. Facklig information.    

Kommunal: Återkommer om ombudens sommarsemestrar. 

Övriga fackliga organisationer har meddelat 

sommarsemestrar till HR-chefen  

 
3. Arbetsmiljö och hälsa  

Aktuellt med anledning av Covid 19. 

Förvaltningen hänvisar till de minnesanteckningar som 

skickas ut till de fackliga organisationerna.  
 

4. Verksamhet och budget. 

    

a. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 16 

juni. 

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sode

rmalms-stadsdelsnamnd  

 

 

    
5. Medarbetarfrågor och kompetensutveckling 

Redovisning av årets medarbetarenkät på övergripande 

nivå, Sofia Schilken. 

Kommunal och SSR betonar vikten av att man följer upp 

medarbetarenkäten, både sådant som fungerat bra och även 

mindre bra, och att förvaltningen är aktiv detta arbete. 

Förvaltningen är ense med Kommunal och SSR om detta. 

 

 
6. Balanslistan  

- 

 
7. Övriga anmälda frågor 

 

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-stadsdelsnamnd
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-stadsdelsnamnd
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 Fråga från SSR: Vissa av biträdande utförarcheferna 

kommer inte flytta med till det nya förvaltningskontoret 

på Virkesvägen i Hammarby sjöstad. Arbetsgivaren har 

inte initierat något arbete med risk- och konsekvensanalys 

eller på annat sätt informerat sig om hur arbetssituationen 

ser ut.  Det har larmats om att det inte finns platser för 

dessa chefer ute i verksamheterna. Det leder till oro för 

hur deras arbetsmiljö och arbetssituation kommer att bli. 

 

Förvaltningen svarar. Man kommer att ha möten med 

huvudskyddsombudet imorgon. Lokalansvarig på 

förvaltningen kommer att göra en inventering av behovet 

att platser för biträdande enhetschefer inom 

utföraravdelningen. 

I övrigt kommer frågan att hanteras på Sociala 

avdelningen samverkansgrupp. 

 

Per Lind, HR-konsult går i pension på fredag den 12 juni 

och Ann-Christine Jenvén tackar honom för mycket gott 

och trevligt samarbete under åren. De fackliga 

representanterna instämmer i detta och avslutningsvis 

konstateras att Per kommer att bjudas in till en officiell 

avtackning efter sommaren och när situationen med 

Coronapandemin klingat ut. 

 

 

 

 

 


